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ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

Βασίλειος (Λάκης) Νικολάου Βασιλειάδης 

Βουλευτής Πέλλης 

Νέα Δημοκρατία 

07 Φεβρουαρίου 2023 

Προς: Το Τμήμα Αναφορών της Βουλής των Ελλήνων 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

Προς: τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

Θέμα: Αίτημα έγκρισης επιλαχόντων αγροτών των σχεδίων βελτίωσης 

 

Καταθέτω ως αναφορά προς τον αρμόδιο Υπουργό το συνημμένο έγγραφο της συντονιστικής 

επιτροπής αγροτών Βόρειας-Κεντρικής-Νότιας Ελλάδας, σχετικά με αίτημα έγκρισης των επιλαχόντων 

αγροτών των σχεδίων βελτίωσης και παρακαλώ για τη δική σας απάντηση σύμφωνα με το Α.125 του 

Κανονισμού της Βουλής. 

 

 

Ο αναφέρων Βουλευτής 

 

 

 

 

Βασίλειος Βασιλειάδης 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1197

Ημερομ. Κατάθεσης:

10/2/2023



ΥΠΟΨΙΝ ΥΠΟΥΡΓΟ κ. ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ. 

ΚΟΙΝΟΠΟΙΗΣΗ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ , ΜΜΕ 

 
Αξιότιμε κε υπουργέ  

Σας ευχόμαστε καλή χρονιά με υγεία το 2023 

Θα θέλαμε να θέσουμε το σοβαρό  θέμα για την έγκριση των 

επιλαχόντων και την μεταφορά των κονδυλίων.  Είμαστε επιλαχόντες 

αγρότες που θέλουμε να κάνουμε επενδύσεις να πάρουμε αγροτικό 

εξοπλισμό και περιμένουμε από το 2018.Γιατί να περιμένουμε 5 έτη, ενώ 

κάποιοι από εμάς έχουν υλοποιήσει ήδη με κομμένα τιμολόγια 

επενδύσεις. 

 

1)  Ενώ έληξαν οι αιτήσεις πληρωμής των ήδη εγκεκριμένων σχεδίων 

βελτίωσης  στις 13 περιφέρειες  για  το ελάχιστο 20%, ζητούμε να 

δώσετε εντολή μεταφοράς κονδυλίων για τις κάθε μία από τις 13 

περιφέρειες εκεί όπου περισσεύουν και να ανακοινωθούν δημόσια. 

2)Επίσης το διάστημα αυτό μέσα στο 2023 ανακοινώνονται οι 

αξιολογήσεις από το μέτρο του 4,1,2 τα λεγόμενα αρδευτικά σχέδια 

βελτίωσης αρχικού προϋπολογισμού 37 εκ€ ένα σημαντικό κονδύλιο. 

Επειδή οι φήμες λένε για αρκετές απορρίψεις ζητούμε να μεταφέρετε 

ΕΔΩ και ΤΩΡΑ από το μέτρο αυτό τα κονδύλια που περισσεύουν τους 

επιλαχόντες αγρότες των σχεδίων βελτίωσης προκήρυξης 2018 του 

μέτρου 4.1.1.  

3) Τέλος ζητούμε να κοιτάξετε αν περισσεύουν κονδύλια από τα παλιά 

προγράμματα του ΠΑΑ που αξιολογούνται ακόμα όπως το μέτρο 5,1 

αντιχαλαζικά ΕΛΓΑ , το μέτρο 16 Συνεργασία κα 
 

Κατόπιν όλα τα παραπάνω αιτούμαστε την έγκριση των 

επιλαχόντων αγροτών με την άμεση μεταφορά κονδυλίων που 

υπάρχουν. 

Δεν καταλαβαίνουμε γιατί κάποιοι (πολιτικοί και υπηρεσιακοί 

παράγοντες) κωλυσιεργούν την όλη κατάσταση. Δεν θέλουμε να 

περιμένουμε την νέα προκήρυξη του 2023 και να περιμένουμε άλλα 4 

έτη τις αξιολογήσεις. 

 

Για την  συντονιστική  επιτροπή αγροτών Βόρειας-Κεντρικής-Νότιας  

Ελλάδας: 

Κυριτσάκας Βάιος  από νομό Λάρισας    

Στεφανούδης Παναγιώτης από ν.Φθιώτιδος 

Αργυρόπουλος Θωμάς από ν. Κορινθίας           

Μακάς Ντίνος γεωπόνος τεχνικός σύμβουλος επιτροπής                   

Ιανουάριος 2023 




